
POSTPENSJONISTENE I Buskerud 

Styremøte onsdag 2. oktober på Drammen postterminal  

Til stede: Svein Arne Fossbakken, Ingrid Orhagen, Tor Arne Jakobsen, Ragnhild Gullbring, Stig 
Arild Rønning, Liv Berit Kristiansen Aud Moss 
 

Forfall: Tor Arne Jakobsen 

 

Dagsorden styremøte 2.10.24 

1. Referater:  
2. Orienteringer:  
3. Evaluering av medlemsmøtet 4. september 

4. Medlemsmøte på Hønefoss 23.10. 
5. Møter og aktiviteter resten av året 
6. Planer for 2025 

7. Søknad om støtte fra Fagforbundet 
8. Dataopplæring 

9. Eventuelt 

 
 

 
 

Ad punkt 1: Rettet opp en feil på referatet fra styremøte 14.8. 
 

Ad punkt 2: Orienteringer: Leder har fått invitasjon til SAKO konferansen. Valgkomiteen blir 
bedt om å starte jobben nå.  
Økonomiansvarlig: Kr 267130 kr på konto nå. Bingopenger inn i 2023: kr 209000. 
Bingopenger hittil i år: kr 122000.  
Nå har vi 309 medlemmer. 
Nestleder: Turen til Stortinget er nå i boks, går av stabelen 9. oktober.  
 

Ad punkt 3: Evaluering av medlemsmøtet 4. september 
Kan muligens være aktuelt å ha medlemsmøte på Solberg Pub og Bistro igjen, men uten 
musikk pga dårlig med plass. 
 
Ad punkt 4: Medlemsmøte på Hønefoss 23.10.  
Flotte lokaler med god plass (Ingrid og Ragnhild har vært der). Tor Arne og Liv Berit tar en 
siste kontakt med Magne Frydenlund. Gryterett vil bli servert. Det blir ikke rundstykke ved 
oppstart. 
 
Ad punkt 5: Møter og aktiviteter resten av året 
Tirsdag 5. november blir det et lokalt møte på Sætre Gård for både medlemmer og ikke 
medlemmer. Ragnhild sender ut invitasjon.  
Bowlingkveld blir 26. november foreningen betaler for mat, mens bowlingen inkludert sko 
betales av den enkelte deltager.  
Julemøte blir 11. desember på Ambassadør i Drammen med julemiddag og dessert.  
Jørn Stensnes (regionsansvarlig) fra Posten vil fortelle om «Posten i dag». 



Neste styremøte flyttes fra 13. 11. til 20.11. 
 
Ad punkt 6: Planer for 2025 
Første styremøte blir i januar. 
Vi prøver å få i gang felles gåturer, kanskje en gang pr mnd. Aud er ansvarlig for 
gjennomføring. 
Årsmøte vil bli holdt i februar. 
Medlmøte i mai 
Tur i juni: 10. – 13. Baarshaug Herregård i Orkanger  
2 dagsturer, en på våren og en på høsten 
Sommermøte  
Julemøte i desember 
 
Ad punkt 7: Søknad om støtte fra fagforbundet 
Vi søker om støtte fra Fagforbundet, Post og Finans, Østlandet krets 
 
Ad punkt 8: Dataopplæring 
Vi melder på 3 personer: Svein Arne, Ragnhild og Aud 
 
Ad punkt 9: Eventuelt 
Det har kommet mange positive tilbakemeldinger fra togturen på reiseleder og på selve turen. 
 
 
Mjøndalen 8.10. 2024 
 
 
Aud Moss 
Referent 
 

Neste styremøte er  

onsdag 20. november 2024 
kl 1000 på postterminalen 


